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    Folkbildningsrådet 

 

RIOs remissvar på ansökan om övertagande av 
statsbidrag, Skarpnäcks folkhögskola 
RIO inkommer härmed med yttrande över ansökan om övertagande av statsbidrag, Skarpnäcks 
folkhögskola. 

RIOs synpunkter 
RIO har inga erinringar mot organisatoriska förändringar så länge sådana inte innebär 
försämrade förutsättningar för utbildningsformen och civilsamhällets möjligheter att vara 
huvudman för folkhögskola. Att organisatoriska förändringar av liknande karaktär även ägt rum 
tidigare kan vara ett tecken på att en sådan utveckling ligger i tiden. 

Av ansökan framgår att förändringen tydliggör anordnarskapet vilket är helt i linje med gällande 
regler för statsbidraget och det i sig är positivt. I övrigt har RIO inga synpunkter. Det är 
Folkbildningsrådets sak att bedöma ansökan utifrån gällande riktlinjer.  
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